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Dagsorden til skolebestyrelsesmøde, tirsdag den 18. juni 2024 

Tidspunkt: 18:00 – 19:00 (Efter Dialogmøde) (Inkl. Smørrebrød) 

Sted:   Personalerummet på FI.  

Referent:  Michael Vork 

Til stede: Jens Christian, Tore, Torben, Emma, TN, PA, KSS, TFJ, MV, Kajser 

Fraværende: Nina, NM 

1) Godkendelse af referat fra sidste møde   (B) 

Ikke printet, godkendes til næste møde. 

2) Godkendelse af dagsorden    (B) 

Dagsorden godkendt 

3) Status fra       (O) 

a. Ledelse 

i. Skolebestyrelsesvalg status (opfølgning fra sidst) 

KSS: Nina er ikke på valg i år. 

TFJ: Nye klubbørn er landet godt i klubben og en dejlig sommerfest i klubben. Vi har 
kolonier foran os, det bliver fantastisk.  

Filippavej ser frem til at modtage de nye kommende sjetteklasser.  

b.  Formandskab 

Tore: Få sager i formandskabet, med forældre der er utilfredse.  

Tak til Torben der slutter i SB, TAK for indsatsen 

c. Elevråd 

Emma takker af for denne gang, skolen siger TAK for indsatsen og ønsker Emma held og lykke 
fremover. 

Per: vi har haft elever med på kursus i UMR (undervisningsmiljørepræsentanter) på rådhuset.  

4) Dialogmøde     (D) 

a. Evaluering af mødet 

Få fremmødte, 4 kom + medlemmer fra bestyrelsen. Vi mangler at knække koden til flere til at 
møde frem. Vi bør være nysgerrige på hvorfor der ikke møder flere op. 

Dialogmøderne bør planlægges bedre.  

Temaer der kom frem: Bør vi have en velkomstfolder til nye forældre på skolen? 

Mere information omkring vores skole? 

En gruppe forslog at børnegruppen skulle være en fast del på alle forældremøder. 

Styrke kommunikationen mellem skole og hjem 
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Konceptet med cases i dag fungerede fint. 

Kunne vi inddrage kontaktforældrene mere i processen omkring dialogmøderne? 

Kunne dialogmøderne inkludere børn og/eller unge i dialogmøderne? 

Vi skal gøre os mere attraktive så flere dukker op 

Kan vi koble det sammen med en foredragsholder der kan lokke flere til. 

Gruppe der arbejder videre med den gode model for hvordan vi arbejder med dialogmøder 
fremover: Tine, Jens Christian, Michael og Tore. Tine indkalder til et møde i august. 

b. Opfølgning ift. Skole/Hjem samarbejdet – det næste skridt 

5) Arbejdsgrupper     (O) 

a. Branding af udskolingen/Filippa-vej  

Intet nyt nu   

b. Atrium-gård Filippa 

Intet nyt nu 

c. Filippavej Skybrudssikring 

Kristian har forsat intet hørt, han rykker igen 

6) Næste skoleår 2024/25     (O) 

Der kommer breve ud til de klasser/årgange der får nye lærere til næste år. 

Næste uge for lærerne gennemgået deres opgaver for kommende skoleår. Vi arbejder hårdt for at den 
nye skoleplan er færdig.  

7) Udkast til mødekalender for Skolebestyrelsen 2024/25  (D) 

Møderne placeres sidst på måneden og om tirsdagen 17.00-19.00. Kristian udsender fysisk 
mødekalender snarest. 

8) Evt.      (O) 

 

 

Referent: Michael Vork 


